
 

 

 

     

 

Αθήνα, 25 Σεπτεμβρίου 2020  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Καταγγελίες για αποκλεισμό παθολόγων και αναισθησιολόγων από τις 

ΜΕΘ» 

 

Σε σοβαρότατες καταγγελίες προχώρησε η Ένωση Ιατρών ΕΣΥ Χανίων για αποκλεισμό, 

σε πρόσφατη προκήρυξη θέσεων, από τις ΜΕΘ ιατρών με ειδίκευση παθολόγου και 

αναισθησιολόγου. 

Όπως συγκεκριμένα αναφέρει η Ένωση σε ανακοίνωσή της:  

«Με αφορμή τη χθεσινή προκήρυξη 400 θέσεων μόνιμων γιατρών ΕΣΥ (38 στην 

περιφέρεια Κρήτης) την οποία και χαιρετίζουμε, οφείλουμε να επισημάνουμε τα εξής: 

Η προκήρυξη αφορά κυρίως θέσεις γιατρών ΜΕΘ με προφανή στόχο την αντιμετώπιση της 

πανδημίας του κορονοϊού. Τονίζουμε ότι ακόμη και με τους γρηγορότερους ρυθμούς 

λειτουργίας του νέου «επιτελικού» Κράτους, οι συνάδελφοι που θα καταλάβουν τις θέσεις 

θεωρείται απίθανο να αναλάβουν καθήκοντα πριν το Φλεβάρη. Χαρακτηριστικά 

αναφέρουμε ότι από την προκήρυξη του Φεβρουαρίου 2020 δεν έχει διοριστεί ακόμη 

κανένας νέος γιατρός στο νοσοκομείο Χανίων! 

Είναι προφανές ότι απέναντι στην πανδημία θα κληθούμε να παλέψουμε με το υπάρχον 

λειψό προσωπικό σε ένα ΕΣΥ που αριθμεί πάνω από 5000 κενές θέσεις μόνιμου ιατρικού 

προσωπικού. 

Στην περιφέρεια Κρήτης παρατηρήθηκε το εξής περίεργο… ενώ θεωρητικά «καιγόμαστε» 

για πρόσληψη γιατρών στις ΜΕΘ, τα νοσοκομεία όλης της Κρήτης στερούν τη δυνατότητα 

παθολόγων και αναισθησιολόγων (2 εκ των 6 ειδικοτήτων της εντατικής θεραπείας) να 

υποβάλλουν υποψηφιότητα για τις θέσεις των ΜΕΘ με ορατό τον κίνδυνο οι θέσεις ΜΕΘ 

που προκηρύχθηκαν να μείνουν κενές!» 
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Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να λάβει για την άμεση τροποποίηση της 

προκήρυξης για τα νοσοκομεία της Κρήτης ώστε να συμπεριληφθούν οι παθολόγοι 

και οι αναισθησιολόγοι στις ειδικότητες των προκηρύξεων της ΜΕΘ; 

2. Ποια μέτρα θα λάβει ώστε να μην σημειωθούν ξανά τέτοιοι αποκλεισμοί σε 

Νοσοκομεία της χώρας;  

  Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 

 




